
Zápis z mimorádné schüze SVJ konané dne 12. 11. 2024 v dome Na Folimance

2021/9, Praha 2, v byvalé prádelné.

Schüzi zahájila A. Bélovská. Dûvodem mimorádné schûze je ¿asová tísen, aby nástupnická firma méla
dostatek ¿asu na zpracování úcetni záverky a podání dañového pfiznání. Program schûze byl
odsouhlasen.

Pritomno celkovÿch 174 815 hiasù: 125 036 hlasù ca 72 % ¿lenù SVJ.Schûze je usnáseníschopná.

Program:

1. Byli zvoleni p edsedajicí schüze A. Bélovská, volba volební a mandátové komise: M. Zmuda,
zapisovatel J. a Kürecková a ovérovatel J. Bèlovsky

Vsichni ¿lenové byli pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdrzel.

2. Informace o rozdélení úcetnictvi na SV] a BD / 2 návrhy/.

Cílem je právní a úcetní rozdélení BD a SVJ na dva
samostatné subjekty.

Prunínávrh prednesl V. Kosak, ktery navrhi správni firmu JiViS. Druhy návrh okomentovala J.
Kürecková, která navrhla úcetní firm ATE-

Pro návrh správni firmy hlasovalo celkem: 47 676 hlasù (38 

ZdrZelo se: 11 647 hlasù (9 %)

Pro návrh úcetní firmy: 65 713 hlasù (53 %)

Vétsina schválila úcetní 

3. Projednání návrhu na likvidaci BD a rozdélení majetku.

Clenové byli informování o moném návrhu na zrusení druzstva. O dalsím
hlasovat na vÿrocní schüzi SVJ v breznu 2025. postupu se bude

4. Rúzné

Pozadavek získat jména podnájemnikù od majitelû bytû, v¿. mailu, telefonniho kontaktu a adresy

pro ucely vyboru v pripadé havárie/urgentní situace/Cipù apod.

Schüze byla ukoncena.

V Praze dne 12. 11. 2024

KiteZapisovatel: Jana Kürecková
Ovérovatel: J. Bélovsky



Zápis z mimorádné schüze BD konané dne 12. 11. 2024 v domé Na 
2021/9, Praha 2, v byvalé prádelné.

Schüzi zahájila A. Bélovská. Düvodem mimorádné schûze je ¿asová tíseñ, aby nástupnická firma méla
dostatek ¿asu na zpracování úcetni záverky a podání dañového priznání. Program schûze byl
odsouhlasen.
Pritomno celkovÿch 26 ¿lenù: 19 ¿lenù ca 73 % ¿lenù BD. Schûze je usnáSeníschopná.

Program:

1. Byli zvoleni predsedající schûze A. Bélovská, volba volební a mandátové komise: M. Zmuda,
zapisovatel J. Kürecková a ovérovatel J. Bélovsky.

V5ichni ¿lenové byli pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdrzel.

2. Dop|néní ¿lena vÿboru BD za PaedDr. Jindricha Bélovského a volba predsedy BD.

Byla navrZena J. Kürecková za nového ¿lena predsedu BD.
vichni lenové byli pro návrh, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdrZel.

3. Informace o rozdélení úcetnictví na SV] a BD / 2 

Cílem je právní a úcetní rozdélení BD a SVJ na dva samostatné subjekty.
Pruní návrh prednesl V. Kosák, ktery navrhi správní firmu JiVis. Druhy návrh okomentovala J.
Küre¿ková, která navrhla úcetni firmu ATE-UCTO.

Pro návrh správní firmy hlasovalo celkem 8 ¿lenû.
ZdrZeli se 2 ¿lenové.
Pro návrh úcetni firmy 9 bylo 9 ¿lenù.

4.
Projednání návrhu na likvidaci BD a rozdélení majetku.

Clenové byli informování o mozném návrhu na zrusení BD. O dal5ím postupu bude jednat schûze

BD v breznu 2025.

5. Dodate¿né schválení nájemného bytu c. 24.

Vichni ¿lenové byli informování o vÿsi nájemného.

6. Rüzné

Diskutovány opravy sklepnich prostor.

Schüze byla ukoncena.

V Praze dne 12. 11. 2024

HerC
Zapisovatel: Jana Küreckova Ovérovatel: J. Bélovsky
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Zápis ze schüze vyboru SVJ a predstavenstva BD Praha 2, Na Folimance 9,
konané 23.10.2024, ve 20 hod. v archivu domu.
Schûzi svolala J. Küre&ková a A. Bélovská z dûvodu ¿asové tísné.

Pritomni: za SVJ V. Kosák, M. Zmuda, L. Procházková, J. Kürecková, A. Bélovská

za BD V. Kosák, J. Vápeník, L. Procházková, A. Bélovská.

Projednáno de pozvánky:

1. Správa BD a SVJ vietné úcetnictví - rozdélení úctu.

Návrh: pí. Küreckové na úcetní firmu ATE-UCTO s.r.o.

p. Kosáka na správní a úetní firmu JiVis.

Projedná a schválí nejbli2sí ¿lenská schüze.

2. Likvidace a rozdélení majetku BD. Projedná a schválí ¿lenská schüze.

3. Ur¿ení nájmu bytu BD ¿. 24. Z dùvodu casové tísné bylo projednáno na predstavenstvu BD.

Návrh: p. Kosák 14 tis., pí. Bélovská 10 tis. Schváleno 10 tis. P. Vápeník, pi. Bélovská pro,

pí. Procházková p. Kosák se zdrZeli hlasování.

4. Rüzné:

Urychlené rozsirit dispozi¿ní právo k ú¿tu BD a SVJ k pro dalsího ¿lena vyboru, /zajistí predseda

p. Kosák/.

Nutná aktualizace adresné posty.

Pí. Procházková informovala o nedoplatcích dofondu oprav a sluZeb bytu ¿. 34 p.Chmelika.

Pí. Küre¿ková pozádá p. Vondrá¿ka o kopii o. seznamu ubytovanych hostù s adresou a délkou pobytu.

P. Kosák navrhl zrusení webovÿch stránek BD.

Pí. Kürecková a pí. Bélovská navrhly svolat mimorádnou ¿lenskou schüzi. V5ichni pritomni vzali

na védomí.

V Praze dne 26.10.2024

fairse lonZapsala: J. Kürecková

Ovérila: A. Bélovská fibunt


